
Nyhedsbrev december 2022 

Så er året næsten gået og julen står for døren og vi håber 

at i alle har haft et godt år. 

Vi i Beboerforeningen har haft travlt, blandt andet med 

lægesagen, som ikke er helt afgjort i nu og så har vores 

arrangementer krævet en del arbejde og her vil vi gerne 

takke for de donationer vi har fået. 

Så vil vi nævne at vi har fået valgt Lillian Petersen ind i 

øernes LAG bestyrelse. 

Og så vil vi nævne at der en gruppe i Beboerforeningen der 

arbejder med en ide om noget offentligt transport i en eller 

anden form og da det er noget vi vil afsøge, kommer der 

mere om det senere. 

 

Med venlige hilsner Mogens Johansson Formand. 


